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Vraag:
Voor de aanleg van het fietspad langs de Diepsmeerweg was een post van 500K opgenomen
in de begroting van dit jaar. In de tussenrapportage staat dat dit ‘afgewikkeld’ is. Helaas is het niet 
gelukt om het fietspad te realiseren. 1a. Is het niet eerlijker aan te geven dat dit niet gelukt
is en waarom?

Antwoord:
Nee, het project is voorlopig door ons stop gezet. Door meerdere recente ontwikkelingen in het
projectgebied wordt eerst een beter beeld gevormd ten aanzien van de afbakening van het
project. Hiervoor loopt nu een aantal onderzoeken. De ontwikkelingen die spelen zijn
onder andere een Het is voor de gemeente van belang om deze ontwikkelingen eerst helder te
hebben, gezien bv. subsidiemogelijkheden en participatie van bedrijven in deze omgeving. De
onderzoeken, die horen bij de (mogelijke) ontwikkelingen verwachten we dit jaar af te
ronden, zodat volgend jaar met een gedegen voorbereiding de uitvoering van dit project
alsnog kan worden gestart. 
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Vraag: Waar is de 500K die niet uitgegeven gebleven? Dat zou dan toch een positieve bijstelling 
moeten zijn van de begroting 2021 omdat deze post vrijvalt? We kunnen dat alleen niet vinden.

Antwoord:
In de begroting is er een bijdrage uit de algemene reserve van € 500.000 begroot en deze
is aan de uitgavenkant begroot als storting in de reserve investeringen maatschappelijk nut. En
heeft daarnaast geen invloed op het exploitatiebudget 2021. Gelet op de geschetste
ontwikkelingen onder vraag 1a niet laten vrijvallen aan algemene reserve.


